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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Zarząd Województwa Świętokrzyskiego przyjął wniosek, dotyczący nieodpłatnego przejęcia
przez samorząd, akcji Uzdrowiska Busko-Zdrój. Dokument zostanie skierowany do Ministra
Skarbu  Państwa.  Marszałek  Adam  Jarubas  przypomniał,  że  jest  to  realizacja  uchwały
sejmiku,  która  została  przyjęta  w  październiku.  Dodał,  że  niedawno  minister  Mikołaj
Budzanowski  podpisał  rozporządzenie,  dotyczące  komunalizacji  uzdrowisk,  a  wkrótce
gotowy będzie sam wniosek o przekazanie buskiego sanatorium samorządowi województwa.
– Wierzę,  że przy otwartości  ze strony ministerstwa, cały proces uda się zakończyć na
początku przyszłego roku –  powiedział  Adam Jarubas.  Pierwotnie,  Ministerstwo Skarbu
Państwa planowało  prywatyzację  wszystkich  uzdrowisk,  poza  Krynicą.  Te  plany  zostały
jednak oprotestowane m.in. przez samorządowców i  pracowników uzdrowisk. W tej sytuacji,
resort zgodził się na komunalizację sanatoriów. Korzysta  z tego większość samorządów
województw, w tym świętokrzyski.


